
Zápis ze zasedání Školské rady konaného dne 13.06.2023 

Školská rada při Gymnáziu Dr. Josefa Pekaře, Mladá Boleslav, Palackého 211 

  

Přítomni:  
JUDr. Drahomíra Janebová Kubisová, Mgr. Daniel Marek, Ing. Michal Kalík, PaedDr. Monika Fialová, 
Ing. Jiří Dalecký, Mgr. Hana Holubářová 

Nepřítomni: nikdo 

 

Host: Mgr. Petr Dostál, ředitel gymnázia 

 

Program jednání:  

1. Život školy 

2. Přijímací zkoušky 

3. Maturitní zkoušky 

4. Průběh rekonstrukce 

5. Projekty 

6. Kontroly 

7. Oslavy 120 let budovy GJP a 30 let od propůjčení čestného názvu 

      

 

Průběh jednání: 

1. Život školy 

a. Personální zabezpečení 

b. Studia v zahraničí 

c. Erasmus+ (studenti 2x 15 GaPa a Andujar + pedagogové 5x) 

d. Partnerské školy Mannheim a Pezinok  

e. Aktivní studentský parlament 

i. Studentský ples 

ii. Odpolední program během maturit 

iii. Den studentského parlamentu 

f. Besedy Next Talk – kandidáti prezidentské volby, Robert Záruba 

g. Školní časopis – Student revue 

h. Filmové soutěže – Berlinale  

2. Přijímací zkoušky 

a. Čtyřleté – 128 zájemců – pokles v souvislosti s kampaní v rámci republiky a kraje 

b. Osmileté – 168 zájemců 

c. Tendence zřizovatele optimalizovat kapacity studijních a učňovských oborů – 

spolupráce G8 a GMH – dočasné zvýšení kapacit ve třídách 

 



3. Maturitní zkoušky 

a. Výsledky maturit: celkem 117 maturantů - 54 nahrazené zkoušky Cj, 41 žáků 
vyznamenání, 65 žáků prospělo; 2 žáci neprospěli u DT Ma; 10 žáků neprospělo  
u ústních zkoušek (Bi 3, Sv 2, Ze 5, maturitní práce – 1) 

b. Od příštího školního roku maturitní práce s vazbou na volený seminář 

4. Průběh rekonstrukce 

a. Dle harmonogramu – nyní nejtěžší část (prázdniny) 

b. Rekonstrukce topení – hořáky ze SPŠ  

c. Aula – nové uspořádání (židle místo lavic) – větší využití – plesy apod. 

5. Projekty 

a. Inovativní metody ve vzdělání – 2 miliony Kč na laboratoř Fy a Bi (snaha o realizaci Ch 

v příštím období kalkulace cca 4-5 milionů Kč) 

b. Statutární město MB – Almanach + recitace 

c. Ško-Energo a NF Škoda v příštím roce 2024 

6. Kontroly 

a. ČŠI 

b. Finanční kontrola zřizovatele 

7. Oslavy 120 let budovy GJP a 30 let od propůjčení čestného názvu 

a. Pozvání a program 10.11.2023 

b. Žádost o grant město 

 

 

Závěr: 

 Členové školské rady vzali veškeré informace v rámci shora uvedených bodů na vědomí a podrobně 

je prodiskutovali. 

V průběhu jednání nebylo hlasováno, školská rada na tomto jednání nepřijala žádné usnesení. 

 

Zapsala Mgr. Hana Holubářová:   

 

Předseda ŠR JUDr. Drahomíra Janebová Kubisová: 

 


